
TROLLASEN GRENDELAG

REFERAT FRA GENERALFORSAMLING B. APRIL 1987 I SAMFUNNSHUSET

1. Apning og konstituering
Generalforsamlingen bIe satt med 31 medlemmer og 3 fullmakter.

Ian Kenworthy b1e enstemmig valgt til ordstyrer. Til sekretær
valgte man Litleba Fauske. Dag Sonsthagen og Eqil Eike bIe
valgt ti1 å underskrive protokollen.

2. Styrets beretning
Ved gjennomgang av styrets beretning hadde generalforsamlingen
folgende kommentarer:

ballplassen Onsket en nærmere redegjOrelse om det nå er
avslutning på saken. Styrets formann orienterte om at det er

r. gjort avtaLe med Rosings gjerdefabrikk r og at styret vil folge\- arbeidet noye opp.
snomåking/sandstroing. F1ere av medlemmene klaget over gjennom-
foringen sist vinter. Styret anmoder om at grendelagets medlemmer
kontakter styret i sesongen dersom det er noe man viI klage På,
da det er vanskelig å ta dette opp med Tronslien etter at snoen er
qått. Generalforsamlingen Onsker en kontaktperson hos Tronslien,
sl-ik at man kan kontakte firmaet direkte ved klager.
tuntillitsmennenes funksjon. Styrets formann orienterte om
at tuntillitsmennene har vært lite kontaktet, men at de benyttes
i forbindelse med fellesaksjoner, f.eks. vårrydding. Styret onsker
å oppretLholde ordningen med tuntillitsmenn, det er opp til de
enkelte tun å sorge for at tillitsmannsordningen går på omgang.

generalforsamlingen stilte sporsmå1 ti1 styret om tunene skal
"oppusses" generelt. Styret viste tit tidligere generalforsamlings-
vedtak om at generelt vedlikehold nå tilfaIler de som bor rundt
tunene.

L' trafikksikkerhet. Det b1e reist sporsmåI om styret har arbeidet med
dette, noe styret svarte benektende på. Styret har heller ikke

. mottatt signaler fra medlemmene om at dette er noe problem generelt.

,Etter,denne komment,arruryden b1e styrets beretning enstemmig godkjent.

3. Req{rskap

Ordstyrer leste reEnskapet og revisors beretning. Regnskapet ble
enstemmig godkjent og styret bIe meddelt ansvarsfrihet.

4. Budsiett 1987

Formannen gikk gjennom styrets budsjettforslag.
Arsavgift Styret hadde fremmet forslag om at det gis anledning ti1
å kreve kr. 50,- i gebyr pr. purring på for sent inbetalt avgift.
Det ble fremmet forslag fra salen på kr. I00r- i gebyr, samt forslag
om progressivt gebyr som b1e okt med kr. 50,- pr. purring. Styrets
forslag om kr. 50,- pr. purring ble enstemmig vedtatt.



Utqifter
§!g[åUlg/ge!q§!fg1!g Jfr. tidligere diskusjon under årsmeJ_ding,
meddelte styret at det ville innhente tilbud fra forskjellige
leverandorer for om mulig å redusere utgiftsposten.
§lyfgbglgfql Styret hadde foreslått styrehonorar på kr. 30.000 for
inneværende år og 25.000 for neste år.
Det ble fremmet forslag om reduksjon til 15.000 for hvert år. Styrets
forslag ble vedtatt mot 6 stemmer.
Generalforsamlingen var enig i styrets forslag om å belaste både
inneværende og neste års styrehonorar på budsjett 1987, for på denne
måten å komme ajour rent regnskapsmessig.
Fotballmål Generalforsamlingen anbefalte styret å anskaffe må1 som
;Eo;;eI;6Emessig sto i stil med selve forbalLbanen.

Al ternative inntektski lder
Det bIe diskutert hvorvidt de som benytter biloppstillingsplassen
til campingvogner/båter bor betale ekstraavgift. Generaliorsamlingenvar enig om at styret burde ha oversikt over hvilke personer som \*benyttet plassen, og at biler/båter/campingvoginer burde være merket
med navn/adresse, sIi-k at uvedkommende ikke fikk anledning ti1 åbenytte plassen vederlagsfrltt.
styret bre anmodet om å arbeide videre med denne saken.

Etter denne gjennomgangien av styrets forsrag ti1 budsjett bledet votert, og budsjettet ble enstemmig vedtatt.

5. Valg av styremedlemmer
Ved akklamasjon b1e valgt tiI styremedlemmer:
Torun Hjertholm, Sponstubben 58
Øistein Melkild, Sagveien 20

6. Valq av valgkomite
Ved akklamasjon bIe valgt
Per Nilsen, Kvernbakken 29
S j-sse1 Larsen, Flisveien 1
Tore Skar, Sponstubben 1B
Ett medlem vil b1i. utnevnt

7. Valg av revisor
Halvard Enoksen, Sagveien
ved akklamasjon valgt ti1

til valgkomit6:

9

av styret.

1B og Halvard Lurås, Sagveien 16 ble
revisorer

Det ble umiddelbart
Se eget referat som

etter generalforsamli-ngen
fOlger vedlagt.

I leba

\
.. z-:*:..-

Fauske, sekretær
,l

Dag Sonsthagen

/
, 

\<--)\-_-

"'t"
t/

avholdt et medlemsmote



Referat fra medlemsmote i Trollåsen grendelag

Avholdt umiddelbart etter generalforsamlingen 8.4.87

Flystoy på Trol1åsen

En av grendelagets medlemmer, Tor Erik Granum, Sagvn. 84, har
satt i gang underskriftsaksjon på Tro1låsen pga. den stadig
okende flystoy som er i området.
Han orienterte medlemsmotet om aksjonen, som har sin bakgrunn
i at det i oktober 1986 bIe forandret utflyvning fra Fornebu,
slik at flyene nå legger ruten over Sondre Nordstrand, Tro1låsen.

f Dette medforer store støyproblemer for befolkningen , og man
onsker at flyene he11er bor legge utflyvningen over Oslofjorden,
slik at færrest mulig blir sjenert.

Etter denne orienteringen var medlemmene enige om at styret
bor engasjere seg i denne saken, f.eks. ved at det skrives
et brev på vegne av grendelaget til ordforeren.

Grendelagets medlemmer anmodes forovrig om å kontakte Granum
-r I .^ - r-r ^cirreKte, dersom rnan onsker å skrive seg på underskriftslistene.

Styret vi1 forovrig be Granum komme på et styremote, slik at det
kan bli nærmere orientert orn aksjonen.

.,)
---ooo---

Medlemsmotet var enig om at styret bor arbeide med saker som
er av almen interesse for alle beboerne på Trol1åsen. Styret

, har notert at trafikksikring er en slik sak, og vil arbeide\- videre med dette i kommende styreperiode.
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